

高贵林孔子学院将于9月25日、10月30日、12月11日
举办三次 HSK 居家网考

由于 COVID-19 疫情的影响，为满足考生的考试需求，语合中心考试服务于 2020 年 5 月启动了 HSK 居家版网考版，目前适用于 HSK 1 级-6 级、HSKK 初、中、高级及 YCT 1 级-4 级的考试。考生可以在家考试，考试过程由高贵林孔子学院考试中心远程监控。考试日期为 9 月 25 日、10 月 30 日、12 月 11 日。居家网考使用的电脑设置及要求、考试报名截止日期等，请阅读以下链接：

<https://mp.weixin.qq.com/s/cWsAg0MqdyceE2Hd5BXUg>

考生需要在考试官网上报名，链接：

<http://www.chinesetest.cn/getkinfo.do?id=817428>

Coquitlam Confucius Institute HSK Test Home Edition on September 25, October 30 and December 11, 2021

Due to the current COVID-19 pandemic, since May 2020, HSK Test Headquarters have been decided to launch the Online Chinese Test (Home Edition), to help students to complete the exam of HSK Level 1 – Level 6, HSKK exams and YCT 1 – 4 at home, with remote monitoring from test centers. Confucius Institute in Coquitlam will host the test on September 25, October 30 and Dec 11, 2021.

Please check the following link for the requirement of the computer and equipment, as well as the registration deadlines.

<https://mp.weixin.qq.com/s/cWsAg0MqdyeyeE2Hd5BXUg>

If you would like to register, please visit the following link:

<http://www.chinesetest.cn/getkinfo.do?id=817428>